

## 香港兒童合唱團 2020年1月課程招生

香港兒童合唱團 2020年1月課程（優質潛能啟發課程除外）於8月5日至25日期間接受報名，課程簡介及報名表格可於本團網頁 [www.hkcchoir.org](http://www.hkcchoir.org) 下載及各分團辦事處索取。

### 合唱組、舞蹈組、器樂組及普通話兒童組

報名日期	2019年8月5日至25日（郵寄表格以郵戳日期為準）
面試日期	2019年10月5、6及7日（器樂組只於10月5日進行面試）

### 優質潛能啟發課程（IEC）

報名日期	2019年11月7日至17日（報名表格可於11月7日起於網頁下載。此課程恕不接受郵寄報名，請親身遞交報名表格至西九龍團址或何文田分團辦事處）
抽籤結果公布日期	2019年11月29日（星期五）

#### 注意事項：

- 恕不接受傳真或電郵報名。
- 所有課程資料均以本團最新公布為準，如有更改，恕不另行通知，若有任何異議，本團擁有最後之決定權。



香港兒童合唱團 謹啟  
2019年8月13日

## The Hong Kong Children's Choir Enrolment for Programmes in January 2020

13 August 2019

The enrolment for programmes commencing in January 2020 (except IEC) is accepted from 5 August to 25 August. Prospectuses and application forms are available at HKCC website [www.hkcchoir.org](http://www.hkcchoir.org) and HKCC centres.

### Choral, Dance, Instrumental and Putonghua Programmes

Application Period	5 – 25 August 2019 (For postal applications, postmark date will be regarded as the application date)
Audition Date	5, 6 and 7 October 2019 (Audition for instrumental programme will be held on 5 October only)

### IEC Programme

Application Period	7 – 17 November 2019 (Application forms will be available at HKCC website starting from 7 November. As postal application will not be accepted, please return the filled form to West Kowloon centre or Homantin centre <b>in person</b> )
Ballot Result Announcement Date	29 November 2019 (Friday)

#### Notes:

- Fax or e-mail submission will not be accepted.
- HKCC reserves the right to update and modify the programme information without prior notice and to make the final decision in case of any disputes.